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Miljøministeriets svar er ikke tilfredsstillende. Det er jo netop den særlige værditabsordning, der er
brug for, hvis generne fra møllerne viser sig at overskride det beregnede. Jeg beder miljøministeriet 
svare på, om man vil kunne stille krav om ekspropriation, hvis det viser sig,, at støjgenerne 
overskrider det tilladelige.

Jeg fastholder iøvrigt, at ejendommenes værdi uden møller nødvendigvis må konstateres, inden 
områdets herlighed er forsvundet.

Venlig hilsen

Peter Rørdam
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